
 
 
 

Styremøte 3. november 2012 
 
Det er fra flere medlemmer kommet ønske om bistand ved utlegg for svensk moms 
ved besøk i Sverige.  Hans refererte fra sin kontakt med tollvesenet i Norge, og vil på 
bakgrunn av dette sende en anmodning om garantiordning til en kontakt i Tullverket.  

. 
 Styret har tidligere vurdert Biri som arena for sentralutstillingen i 2013.  Det har 

senere kommet ønske om å vurdere Stavsplassen på Tretten.  Vi har nå mottatt priser 
derifra, og de kommentarene som er innkommet viser at vi bør gå for denne løsningen.  
Hans bestiller. 

 
 Det skal velges representant til avlsrådet for sportshestrasene, og NHS har anmodet 

om en innstilling.  Etter konferanse med andre raser som vi deler representant med 
innstiller vi på Guri som vår representant.  

 
 Vi må ha opptrykk av dommerkort til show.  En forenkling og formatsendring til A4 

ble utarbeidet under møtet av Guri.  Hilde spør Vibeke om hjelp til fagmessig layout.
  

 Årsmøtet 2013 blir kombinert med helgekurs i tommekjøring.  Grete har bestilt 
Anders Eriksson som instruktør.  Siden dette da må holdes et sted hvor det er både 
ridehus, overnatting og kurslokale blir årsmøtet holdt på Starum.  Eneste ledige 
mulighet hvor også Eriksson kan komme blir helgen 23.-24. februar. 

. 
 Under styremøte 18. sept. ble det bestemt at nominasjon av Tommy Husebye til 

dommerlisten (p) skulle forelegges kåringsnemda for uttalelse.  Kåringsnemda melder 
at de har ingen bemerkninger til nominasjonen.  Hans gir beskjed til NHS om at vi 
ønsker Husebye på dommerlisten. 

 
 Vallermyrene er dessverre opptatt kåringshelgen 13.-14. april.  Vi har fått priser fra 

Lefdal,  men vi forespør også Klosterskogen.  Her er et eierskifte på gang, men vi 
håper å få til en snarlig avklaring om stedsvalg.  NHS er orientert om at vi ønsker å 
holde kåringen for Sør-Norge i Vestfold/Telemark-området. 

 


